
Шефик Џаферовић 

Питање упућено министру финансија и трезора БиХ – „Због чега Закон о Буџету 

институција БиХ за 2011. годину није достављен Предсједништву БиХ и како у овом 

тренутку стоје ствари са финансирањем институција БиХ? Молим усмени одговор на 

данашњој сједници.“ (министар финансија и трезора БиХ Драган Вранкић дао је 

одговор на сједници) 

 


